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Podgorica, 28. novembar 2024. godine

SKUP§TINI CRNE GORE

Na osnovu clana 69 stav 2 Poslovnika Skupstine Crne Gore, Odbor za ekonomiju, finansije i
budzet, sa 40. sjednice, odrzane 28. novembra 2024. godine, podnosi

izvjeStaj
o razmatranju PREDLOGA ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O

DRZAVNOJ IMOVINI

U uvodnom obrazlozenju, ovlascena predstavnica predlagaca zakona, ukazala je da je osnovni

razlog za donosenje izmjena i dopuna Zakona o drzavnoj imovini uskladivanje djelokruga poslova,
nadlcznosd i odredivanje kadrovskih rjesenja u skladu sa Uredbom o organizaciji i nacinu rada drzavne
uprave shodno kojoj je Ministarstvo prostornog pianiranja, urbanizma i drzavne imovine izvrsilo

preuzimanje od Ministarstva finansija, a zbog cega se predlaze i donosenje propisa po hitnom postupku.
Saopstila je da se propisom, takode, vrsi uskladivanje sa novim Zakonom o koriscenju energije iz
obnovljivih izvora.

Odbor se upoznao da se na osnovu predlozenih rjesenja vrsi objedinjavanje poslova u okvdru
organa drzavne uprave, a u cilju cjelishodnijeg funkcionisanja, i to na nacin da vrijcdnost nepokretnosti
drzavne imovine procjenjuje organ uprave nadlezan za poslove imovine, dok ce vrijednost nepokretnih
stvari za potrebe eksproprijacije procjenjivati ovlasceni organ uprave nadlezan za poslove katastra.
Konstatovano je da ce se predlozenim propisom omoguciti davanje u zakup stvari i drugih dobara koja
su u drzavnoj imovini u postupcima dodjele podsticaja za proizvodnju elektricne energije iz obnovijivih
izvora, cime ce se postupak javnog nadmetanja sprovodid u skladu sa Zakonom o koriscenju energije iz
obnovijivih izvora.

Tokom rasprave, na Odboru je pozitivno ocijenjena namjera predlaganja izmjena i dopuna i
ukazano da Drzavna revizorska insritucija kondnuirano preporucuje uspostavljanje evidencije drzavne
imovine. Ukazano je i na amandman koji je podnijet na predlog zakona u dijelu prenosenja nadleznosri
na Ministarstvo pravde. U vezi sa dm, bilo je misljenje da ne treba razdvajad ove poslove, jer je jako
bitno da postoji centralizacija akdvnosd kako bi se smanjili problemi, tehnicke i birokratske prirode.

Na sjednici je iskazano interesovanje u vezi sa softverom koji je kupljen 2014. godine u svrhe

evidentiranja drzavne imovine u vrijednosd od oko 300 — 400 hdjada eura, odnosno da li je isd u funkciji
i da li je uopste koriscen, kao i da li imamo strucni kadar za njegovu upotrebu.

U odnosu na clan 43 stav 1 predlozenog zakona, iskazana je dilema da b je najbolje rjesenje da
jedan organ uprave, u ovom slucaju Uprava za imovinu, obavlja obje akdvnosd, tj. one koje zakonom

sada preuzima od Uprave za katastar.

i jednim glasom „uzdrzan“ odlucio da
prcdlozi Skupstini da usvoji Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o drzavnoj imovini.

Odbor je, nakon izjasnjavanja, sa sedam glasova ,za

Za izvjesdoca Odbora na sjednici Skupsdne odreden je poslani^JDrazen Petnc.
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